
 

 

Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 28 listopada 2019 r. w sali konferencyjnej  
Urzędu Miejskiego w Zawidowie  

 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.00. Posiedzeniu przewodniczył Pan Rafał Ryż– 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie. 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady R. Ryż poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie 
posiedzeń Komisji. 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Andrzej Pilarski otworzył posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Członek Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Jerzy Stankiewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pani Danuta 
Lachowicz otworzyła posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami.  
3. Informacja na temat warunków świadczenia usług medycznych w Przychodni 

Rejonowej  
w Zawidowie.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 
2019. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie miasta 
Zawidów.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na rzecz 
Tauron Dystrybucja S.A. na nieruchomości gruntowej dz. nr 524/35, Obr. I, AM -8.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy na 5 lat 
po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2020 r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania cmentarza komunalnego. 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, zasad wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadczeń ze stosunku pracy zatrudnionym w 
poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską 
Zawidów. 

11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad.  

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na   



 

 

    rok 2019. 
 
Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie, czego dotyczy zmniejszenie dochodów w dziale „756 – 
dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem” o kwotę 22.000 zł z wpływu 
podatku od środków transportowych osób prawnych.  
Skarbnik Miasta Pani Lidia Niećko wyjaśniła, że dotyczy to firmy, która w 2019 r. 
zlikwidowała pojazdy do opodatkowania.  
Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie, czego dotyczy zmniejszenie w ww. dziale o kwotę 
100.000 zł.  
Skarbnik Miasta L. Niećko odpowiedziała, że wynika to z założenia zrealizowania tytułów 
wykonawczych, które nie zostały zrealizowane.  
Radny Kamil Kozłowski zadał pytanie, czy można zwiększyć środki na przebudowę ulicy Plac 
Zwycięstwa, jeśli nie znajdzie się wykonawca.  
Burmistrz Miasta Pan Robert Łężny odpowiedział, że można lecz nie byłoby to racjonalne 
działanie.  
 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty na terenie miasta 
Zawidów.  
 

Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, iż projekt uchwały zostanie omówiony na sesji 
Rady Miejskiej, która rozpocznie się o godzinie 16.30. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu na rzecz 
Tauron Dystrybucja S.A. na nieruchomości gruntowej dz. nr 524/35, Obr. I, AM -8.  

 
Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, że projekt uchwały zawiera uzasadnienie i 
poprosił o zadawanie pytań.  
Pytań nie zadano.  
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy na 5 lat 
po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

 
Przewodniczący Rady R. Ryż wyjaśnił, iż każda umowa dzierżawy, która jest przedłużana musi 
być wyrażona zgodą Rady Miejskiej.  
Pytań nie zadano.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Zawidów  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2020 r.  

 
Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, że miedzy 9 a 30 października odbyły się 
konsultacje w sprawie Programu współpracy Gminy Zawidów z organizacjami 
pozarządowymi. Wszystkie stowarzyszenia funkcjonujące na terenie gminy otrzymali program 
i miały możliwość wnoszenia uwag. W rezultacie uwag nie wniesiono i 9 listopada ogłoszono 
wyniki w Biuletynie Informacji Publicznej miasta Zawidów.  
Przewodniczący R. Ryż wyjaśnił, że projekt uchwały jest wynikiem tych działań.  
Pytań nie zadano.  
 



 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania cmentarza komunalnego. 
 
Sekretarz Miasta Pan Marcin Rogacki oznajmił, iż regulamin określa zasady obowiązujące na 
cmentarzu komunalnym w Zawidowie. Stanowi także dodatkową informację dla założycieli  
i dysponentów grobów między innymi o sposobie załatwiania spraw związanych z 
pochówkiem oraz późniejszym utrzymaniem grobów. Regulamin powstał w porozumieniu z 
Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych w Zawidowie.  

Pytań nie zadano.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 
stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, zasad wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadczeń ze stosunku pracy zatrudnionym w 
poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską 
Zawidów. 

 
Sekretarz M. Rogacki wyjaśnił, że zmiana dotyczy zapisu odnośnie udzielenia dodatku 
funkcyjnego w wysokości 300 zł dla nauczyciela, który wykonuje funkcję wychowawcy klasy, 
jak również nauczyciela opiekującego się oddziałem przedszkolnym. Projekt uchwały został 
uzgodniony ze związkami zawodowymi.  
 
Przewodniczący Rady R. Ryż poinformował, iż na sesji Rady Miejskiej Burmistrz Miasta 
będzie wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia 
średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zawidów na rok szkolny 2019/2020. 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż projekt uchwały dotyczy określenia średniej 
wysokości cen paliwa, aby móc rozliczyć dowóz dzieci niepełnosprawnych do szkoły, którego 
dokonują rodzice. Projekt jest podyktowany zmianą przepisów w ustawie - Prawo oświatowe.  
Średnią cenę ustalono zgodnie obowiązującą w dniu 25 listopada 2019 r. ceną na jedynej 
stacji paliw w Gminie Zawidów. 

Wobec braku pytań Przewodniczący R. Ryż o godzinie 16.05 zakończył część wspólną 
posiedzenia. 

 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                             Rafał Ryż 


